
Protokoll från styrelsemöte med Falkenbergs Naturskydds-
förening, tisdagen den 25 mars 2025. 

Plats: Studiefrämjandets lokaler på nygatan i Falkenberg 
Tid: 1800-2000 

Närvarande: Kjell Birgersson, Margareta Björksund Tuominen, Lena Engström, Bengt 
Hackberg. 

1 Margareta Björksund öppnade styrelsemötet och hälsade de närvarande välkomna. 

2 Protokollet från januari godkändes för justering. 

3 Vi hade ingen ekonomisk rapport för dagen. Mötet beslutade att Hans-Örjan Nohrstedt 
får medverka på heldagsexkursion om hyggesfritt skogsbruk, kostande 1500 kr plus moms. 

4 Hemsidan 
 Beslutades att de två programpunkterna som vi har i vårt samarbete med 

Hallandsbotanikerna skall läggas ut på vår hemsida. De två programpunkter vi anordnar i 
samarbetet ligger redan ute på deras hemsida och i deras upptryckta program. 

5 Medlemsregistret 
Lena Engström rapporterade att vi fortfarande har drygt 900 medlemmar. 

6 Inkomna inbjudningar 
Diskuterade när sista anmälningsdag är till Länsstämman då vi inte ser detta någonstans. 

7 Rapporter 
Bengt Hackberg rapporterade att foldern ”Upplev naturen” nu är klar. Vi kan hämta ex för 
utdelning på Turistbyrån i Argus. 

 Margareta Björksund Tuominen har varit i kontakt med Falkenbergs kommun om 
bekämpningen av jättebalsamin. Överenskommelsen är att vi bekämpar från Tullbron till 
Friluftsteatern. 

8 Årsmötet 
 Diskuterades ”allt” vad vi kunde komma på, rörande årsmötet. Vad vi kunde se är 

förberedelserna OK. Infört i HN den 28 februari. 

10 Mötesdagar 
Nästa möte är Årsmötet lördagen den 29 mars kl. 15.00. Nästa styrelsemöte är den 22 
april. Båda mötena i Studiefrämjandets lokal i Falkenberg. 



11 Inget fanns att diskutera på övriga frågor. 

12 Avslutning 
Margareta Björksund Tuominen tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

  Vid pennan  Justeras 
   
  Bengt Hackberg  Margareta Björksund Tuominen 
  Sekreterare  Mötesordförande


